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zur sofortigen Veröffentlichung

[bookmark: _GoBack]EMVA Announces Keynote Speaker at 16th EMVA Business Conference in Dubrovnik
Jeremy White to give speech on 'The Rise of Artificial Intelligence' / Speaker on Megatrend Deep Learning also confirmed

Barcelona, ​​16 April, 2018. The EMVA proudly announces Mr. Jeremy White giving his keynote titled ‘The Rise of Artificial Intelligence’ at the 2018 edition of the EMVA Business Conference taking place June 7-9 in Dubrovinik/Croatia. Jeremy is executive editor of Wired, the influential technology and trends magazine that covers innovation and the businesses that are building the future. He is in charge of analyzing and identifying emerging trends and technological shifts that will impact consumers and businesses alike. 

From the Internet of Things to AI, smart homes to smart cities, flying cars to passenger drones, Jeremy has first-hand experience of emerging trends as well as personal contact with the global business leaders driving them. He has been writing about technology and design for more than 14 years and is also currently the technology expert for Telegraph Luxury, the Robb Report, Boat International, and Harrods. Jeremy also appears regularly on the BBC and Sky News representing the magazine.

In addition to that, the EMVA is happy to announce Mr. Michal Czadybon, General Manager at Adaptive Vision, talking about ‘Deep Learning in Industrial Quality Inspection: Experiences from the field’ in the technical part of the conference program. The Megatrend Deep Learning will also be covered by another speech given by Professor of EECS Jitendra Malik from UC Berkeley who will dedicate this presentation to ‘Deep Learning for Deep Visual Understanding’.

The entire agenda as well as all registration and other details to the EMVA 2018 Business Conference can be viewed at www.business-conference-emva.org. 








About EMVA:
Founded in May 2003 in Barcelona, the European Machine Vision Association currently has about 120+ members representing more than 20 nations. Its aim is to promote the development and use of machine vision technology and to support the interests of its members - machine vision companies, research institutions and national machine vision associations. The main fields of work of EMVA are: standardization, statistics, the annual EMVA Business Conference and other networking events, European research funding, public relations and marketing. To find out more visit the web site www.emva.org.


EMVA gibt Keynote Speaker auf der 16. EMVA Business Conference in Dubrovnik bekannt
Jeremy White wird zum Thema 'The Rise of Artificial Intelligence' sprechen / Redner zum Megatrend Deep Learning stehen ebenfalls fest

Barcelona, ​​16. April 2018. Jeremy White, Executive Editor beim Technologie-Magazin 'Wired' wird auf der 16. EMVA Business Conference vom 7.-9. Juni im kroatischen Dubrovnik die Keynote mit dem Titel ‘The Rise of Artificial Intelligence’ halten, wie die European Machine Vision Association (EMVA) bekanntgab. Das einflussreiche Technologie- und Trendmagazin ‘Wired’ berichtet über technische Innovationen und Geschäftsmodelle der Zukunft. 

Als Executive Editor analysiert und identifiziert Jeremy White neue Trends und Technologiewandel, die Unternehmen und Endverbraucher gleichermaßen beeinflussen werden. Vom Internet der Dinge bis zur Künstlichen Intelligenz, von Smart Homes bis hin zu Smart Cities, fliegenden Autos und bemannten Drohnen – Jeremy hat aus erster Hand Erfahrungen mit aufkommenden Trends sowie persönlichen Kontakt zu den globalen Wirtschaftsführern, die sie antreiben. Er schreibt seit über 14 Jahren über Technologie und Design und ist derzeit ebenso Technologieexperte für Telegraph Luxury, den Robb Report, Boat International und Harrods. In TV-Formaten der BBC und Sky News repräsentiert Jeremy regelmäßig sein Magazin. 
Darüber hinaus freut sich die EMVA, zwei Redner bekanntzugeben, die zum Megatrend Deep Learning sprechen werden: Michal Czadybon, General Manager von Adaptive Vision, referiert über ‘Deep Learning in Industrial Quality Inspection: Experiences from the field’ und Jitendra Malik, Professor of EECS von der UC Berkeley titelt seinen Vortrag mit ‘Deep Learning for Deep Visual Understanding’.

Das vollständige Konferenzprogramm sowie alle Details zu Veranstaltungsort und Registrierung zur 16. EMVA Business Conference können auf www.business-conference-emva.org abgerufen werden. 









Über die EMVA:
Gegründet im Mai 2003 in Barcelona hat die European Machine Vision Association derzeit 120+ Mitglieder aus über 20 Nationen. Ihr Ziel ist es, die Entwicklung und den Einsatz von Bildverarbeitungstechnologie zu fördern und die Interessen ihrer Mitglieder zu unterstützen. Dies sind Bildverarbeitungsunternehmen, Forschungseinrichtungen und nationale Verbände der industriellen Bildverarbeitung. Die wichtigsten Arbeitsfelder der EMVA sind: Standardisierung, Statistiken, die jährliche EMVA Business Conference und weitere Networking-Events, europäische Forschungsförderung, Öffentlichkeitsarbeit und Marketing. Mehr Informationen rund um die EMVA unter www.emva.org.


		-2-
image1.png
X
.‘1&: emva

european machine vision association




